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گروه سیاسی – فخری سادات مسچی: کرونا یک بار 
دیگر باعث تعطیلی کشور شده است و بر اساس اعلام رسمی 
هم جاده ها بســته شــده و هم ادارات و مشاغل مختلف غیر 
ضروری تعطیل شــده اند؛ اما نگرانی ها و انتقادات همچنان 
پابرجاســت. معاون اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای 
اســتان تهران در تهران دیروز خبر داد که از ساعت ۱۲ ظهر 
یکشنبه خروجی های استان تهران مسدود شده است، اما این 
را هــم افزود که طبق آمار کارشناســان و ثبت دوربین های 
راهداری، از روز شــنبه تا ظهر یکشــنبه ۱۲۱ هراز و ۸۷۵ 

خودرو از استان تهران خارج شده اند!
در ایــن مدت محورهای خروجی اســتان تهران از جمله 
محور هراز در محدوده پیست آبعلی و همچنین جاده چالوس 
دارای تردد سنگین گزارش شده بودند و همین موضوع نشان 
می دهد که متاسفانه علی رغم همه هشدارها بلافاصله بعد از 
تعطیلات مسافرت عده ای از مردم به سمت شهرهای شمالی 
کشور آغاز شده است. این رفتار بعضی از هموطنان به علاوه 
نوع اعلام تعطیلات باعث انتقاداتی از ســوی صاحب نظران و 
نمایندگان مجلس در روز گذشــته شد. از جمله سایت عصر 
ایران در مطلبی تحلیلی نوشــت: » از شــنبه اعلام می کنند 
که از دوشــنبه تا شــنبه هفته بعد تعطیل است. این یعنی 
یا اهل ســفر، باروبندیل را ببندید تا ما جاده هارا نیســتیم. 
واقعا اگر نمی خواهیم کســی در این شرایط بحرانی عزم سفر 
کند باید اعلام کنیم که از روز شــنبه تا شــنبه بعد جاده ها 
بسته هستند. وسایل نقلیه شــخصی حق عبور از جاده های 
کشــور را ندارند. باور کنید با این سبک تعطیل کردن، هیچ 
مشکلی از مشــکلات کرونایی کشــور حل نمی شود. بخش 
خصوصی که به کار خود ادامه می دهد، بخشــی از دولتی ها 
که قبل از آغاز محدودیت به ســفر می روند و آش همان آش 
است و کاســه همان کاســه. اگر تعطیل می کنیم باید همه 
 6 روز تمــام در خانه بمانند تا آمار دهشــتناک کرونا کمی

 کنترل شود.«
نویسنده مطلب به رفترا دوگانه بعضی از هموطنان در این 
خصوص هم اشــاره کرده و نوشته است: » بخشی از آنهایی 
که در شــبکه های اجتماعی علیه برگزاری مراســم عزاداری 
امام حســین، توییت می زدند یا پست می گذاشتند، امروز در 
جاده چالوس در حال گرفتن عگس سلفی هستند. واقعا اگر 
نگران جان خود بودیــد، امروز در جاده چه می کنید؟ رطب 
خورده منع رطب، کی کند؟ احســاس مسئولیت برخی از ما 
آدم هــا فقط در فضای مجازی اســت. آنجا برای اینکه لایک 
بیشــتر بگیریم، ادای آدم های دغدغه مند را در می آوریم اما 
وقتی نوبت به خودمان می رسد، بی دغدغه  ترین آدم جهانیم.«

این موضوع دغدغه بعضــی نمایندگان مجلس بخصوص 
نمایندگان شــهرهای شمالی کشــور هم در روز گذشته بود 

و آنهــا به انتقاد از رفتار مردم و نــوع تصمیم گیری و اعلام 
تعطیلات پرداختند. 

ســید کاظم دلخــوش نماینده صومعه ســرا در تذکری 
شفاهی در جلســه علنی دیروز مجلس شورای اسلامی بیان 
کرد: متاسفانه از سه روز قبل اعلام کردند که به خاطر کرونا 
تعطیلی اعمال خواهد شــد، اما تازه قرار است از ساعت ۱۲ 
ظهر امروز پلیس راه جلوی ترددها را بگیرد، متاســفانه همه 
مردم راهی اســتان های شمالی و سایر اســتان ها شده اند و 
وضعیت راه ها مشخص است. این نحوه برخورد و کنترل کرونا 
نیست. افرادی که ساک هایشان آماده بود از سه روز پیش از 
طریق جاده ها خود را به اســتان های شمالی و سایر استان ها 
رساندند. مگر مجلس در ستاد کرونا نماینده ندارد این نحوه 
تصمیم گیری نادرست است. کشتارها در حال افزایش است 

باید قاطع برخورد کنند.
وی همچنیــن در جمع خبرنگاران با اشــاره به وضعیت 
نابسامان شــیوع کرونا در استان های شــمالی کشور گفت: 
متاســفانه ترددهای بی مورد و عدم جلوگیری از آن موجب 
ایجاد چنین شــرایطی شده است. شرایط شیوع این ویروس 
در استان های شمالی کشور به شکلی است که تخت بستری 
برای بیماران کرونایی به ندرت یافت می شود. اخیرا نیز مقام 
معظم رهبری نســبت به رعایت مقررات در این حوزه تاکید 
کردند و مطرح فرمودند که برای رفع این شــرایط به عنوان 

یک اولویت از تمامی امکانات کشور استفاده شود.
دلخوش با انتقاد دوباره از روند تعطیلی ها و مسدود سازی 

جاده هــا عنوان کرد: هنگامی که از ســه روز قبل می گویند 
قرار است که کشور تعطیل شود و جاده ها نیز مسدود خواهد 
شــد مردم قبل از اینکه با مسدود سازی جاده ها روبرو شوند 
به ســمت استان های شمالی کشور حرکت می کنند به گونه 
ای که اکنون جاده های شــمالی کشــور مملو از مسافر می 
شــود. یعنی تا قبل از اینکه جاده ها مســدود شود مسافرین 
به استان های شمالی می رسند. در این شرایط رئیس پلیس 
راه می گوید از امروز عصر جاده های شــمالی را مسدود می 
کنیم در حالیکه تعطیلی ها و مسدودســازی ها از پیش اعلام 
می شــود و مسافرین هم وارد جاده ها می شوند. از مسئولان 
گمرکات و وزارت اقتصاد می خواهم به بحث سرم توجه لازم 
را داشــته باشند. متاســفانه امروز در بخش اکسیژن سازها، 
کپسول های اکســیژن، تخت و سرم دچار مشکل هستیم. از 
ســوی دیگر لازم است که شرایط شــغلی مردم مورد توجه 
ســتاد ملی مبارزه با کرونا باشــد. دســتفروش ها، کسبه و 
بازاری ها، خبرنگاران و کشــاورزان باید مورد تمهیدات لازم 

این ستاد قرار بگیرند.
وی اضافه کرد: به عنوان نماینده گیلان به همراه مسئولان 
و عزیزان روزانه برای انتقال 40 یا ۵0 مورد بیماری کرونایی 
تلاش می کنیم. از ســتاد ملی مبارزه با کرونا درخواست می 
کنم برای رفع این شــرایط برنامه ریــزی کند. در تعطیلات 
هفته های گذشــته برای رفتن به حوزه انتخابیه یک مســیر 
یک ســاعته را پنج ساعت طی کردیم و شاهد حضور بیشمار 
مســافرین در جاده های منتهی به شمال کشور بودیم. وقتی 

تعطیلی ها و مســدود ســازی جاده ها از قبل اعلام می شود 
چنین شــرایطی رخ می دهــد و اینگونه تصمیم گیری نمی 

تواند تاثیری در روند پیشگیری از شیوع داشته باشد.
دلخوش در پایان تاکید کرد: از مســئولان و به خصوص 
رئیــس جمهور محترم مــی خواهم که دســتور دهند قبل 
از اعلام تعطیلی ها به صورت رســمی، مســیرها به خصوص 
مسیرهای منتهی به استان های شمالی مسدود شود چرا که 

مردم بیش از این تحمل گرفتاری و بیماری را ندارند.
غلامرضا شریعتی نماینده بهشــهر هم در حاشیه جلسه 
علنــی مجلس تصریح کرد: مردم بدانند که حضورشــان در 
اســتان مازندران به معنای خرید ریسک مرگ است، شرایط 
در این اســتان بحرانی اســت آن هم در وضعیتی که علاوه 
بر دغدغه کمبود دارو با کمبود اکســیژن در بیمارســتانها و 

ازدحام بیش از حد بیماران مواجهیم.
وی با اشــاره به خستگی کادر درمان و لزوم پرهییز مردم 
از سفر گفت: با مسافرت مردم به مازندران و عدم تاثیرگذاری 
لازم برای قرنطینه شرایط به گونه ای شده که شاهد ترافیک 
مردمی در راه های اســتانهای شــمالی به خصوص مازندران 
هستیم. درخواســتم از مسئولان و رییس ســتاد کرونا این 
است که قبل از اعمال تعطیلات تدابیر لازم جهت محدودیت 

ورود مسافران به استانهای شمالی داشته باشند.
یک عضو دیگر مجمع نمایندگان اســتان گلستان با بیان 
اینکه وضعیت استانهای شمالی از نظر کرونا سیاه است، گفت 
کــه از مردم می خواهیم که پروتکلهــا را رعایت کنند و در 

خانه بماند.
رحمت الله نوروزی در حاشــیه جلســه علنی با اشاره به 
تصمیم ســتاد کرونا برای تعطیلی ۵ روزه کشــور گفت: در 
شــرایطی ســتاد کرونا تصمیم به تعطیلات ۵ روزه کشــور 
گرفته که تمهیدات لازم برای جلوگیری از ورود مسافران به 
استانهای شمالی اتخاذ نشده است. از روز شنبه راه های هراز، 
چالوس، فیروزکوه و رشــت با حجم ترافیک بالا مواجه است 
آن هم در شرایطی که اســتانهای شمالی کشور به خصوص 
گلســتان از وضعیت قرمز عبور کرده و وارد وضعیت ســیاه 

شده است.
نماینــده علی آباد کتول افزود: بیمارســتانها جایی برای 
بســتری ندارند و با کمبود دارو و سرم مواجهیم . ستاد کرونا 
اعــلام کرده از ظهر امروز جلوی خروج مردم از شــهر را می 
گیرد اما از چند روز گذشته شاهد ورود مسافران به شهرهای 

شمالی هستیم.
نوروزی در پایان ضمن قدردانی از زحمات پزشکان و کادر 
درمان گفت: از مردم درخواســت می کنم پروتکلها را رعایت 
کنند و در منازل بماند چون شیوع کرونا به صورت زنجیره ای 

در حال گسترش است.

انتقاد از نحوه بستن راه ها و اصرار مردم بر مسافرت در ایام کرونا شدت گرفت

تعطیلی با روش فعلی برای مهار کرونا کارساز نیست!

گروه سیاسی – محمدحسین یزدی: روز گذشته در میان طرح های اعلام وصول 
شده توسط هیات رئیسه مجلس، طرح » تشکیل استان خوزستان جنوبی« هم اعلام 
وصول شد.این طرح که توسط عده ای از نمایندگان شهرهای جنوبی استان خوزستان 
تهیه شــده است پس از اعلام وصول بلافاصله با مخالفت عده ای دیگر  از نمایندگان 

این استان مواجه شد! 
ســید کریم حسینی نماینده اهواز در مجلس که یکی از مخالفان اصلی این طرح 
است بعد از اعلام وصول گفت: طرح تشکیل خوزستان جنوبی نه در کمیسیونی و نه در 

صحن علنی و نه در هیچ فراکسیونی، نه بررسی شده و نه تایید شده است.
حســینی در گفت وگو با ایســنا با اشــاره به جزئیات اعلام وصول طرح موسوم به 
تشــکیل استان خوزستان جنوبی اظهار کرد: این طرحی است که سال گذشته، یکی 
از نمایندگان جنوب استان خوزستان به عنوان نظر شخصی خودش، ارائه داد. به هیچ 

وجه هم سایر نمایندگان خوزستان با این طرح همراهی نکردند.
اشاره حسینی به این موضوع بود که طرح ایجاد استان خوزستان جنوبی با مرکزیت 
آبادان سال گذشته توسط سید محمد مولوی نماینده آبادان پیشنهاد شد. در متن این 
طرح پیشنهادی استفاده بهینه از استعدادهای سرشار مادی و متنوع و زیرساخت های 

گســترده جنوب غرب استان خوزستان که شامل شهرســتان های آبادان، خرمشهر، 
ماهشهر، امیدیه، هندیجان، بهبهان، رامهرمز، آغاجاری و رامشیر است به عنوان علت 

پیشنهاد این طرح مطرح شده است.
سید کریم حسینی اضافه کرد: همان موقع هم به ایشان گفتیم که این طرح اصلا به 
صلاح نیست و طرح پخته ای نیست. اعلام وصول این طرح بنا بر این بوده که طرح هایی 
که توسط نمایندگان داده می شود در یک سیکل قرار می گیرند و توسط هیات رئیسه 
مجلس خوانده می شوند و این طرح نیز که یکشنبه خوانده شد از بابت این بود که در 

نوبت بوده است و به عنوان یک طرح عادی توسط هیات رئیسه خوانده شد.
وی افزود: بلافاصله ما با این همکارمان صحبت کردیم و به وی گفتیم که قرار بود 
این طرح ارائه نشــود و ایشان نیز گفت که من این طرح را به عنوان یک طرح عادی 

داده ام.
حسینی در پاسخ به اینکه برای اعلام وصول یک طرح ۱۵ نماینده باید آن را امضا 
کرده باشند و آیا نمایندگان خوزستان بین امضاکنندگان طرح بوده اند یا خیر؟ تصریح 
کرد: نمایندگان خوزســتان نبوده اند. دقیق نمی دانم کدام نمایندگان بوده اند و ظاهرا 
از استان خوزســتان تنها همین یک نماینده بین امضاکنندگان این طرح بوده است. 
حداقل از شــهرهایی که می خواست جزو این طرح بیاورد، من چند نفر از نمایندگان 

این شهرها را دیدم که گفتند ما امضا نکردیم.
نماینده اهواز در مجلس شــورای اسلامی بیان کرد: به همین دلیل با این نماینده 
صحبت شــد. برای خود ایشان هم غیرمنتظره بود که در این موقعیت و در وضعیتی 
که ما اکنون در حال بررسی وزرا هستیم، این طرح اعلام وصول شده است و خودش 
نیز ناراضی بود. قرار بر این شد که ایشان امروز نامه ای به هیات رئیسه بنویسد و طرح 

را پس بگیرد!
وی در خصوص پیامدهای مطرح شــدن تقسیم خوزســتان به دو استان، گفت: 
متاســفانه طرح هایی که از پختگی و منطق لازم برخوردار نیســتند و ارائه می شوند، 
بازخورد خوبی نیز در جامعه نخواهند داشت. ما این دغدغه را داشتیم و سال گذشته 

هم به ایشان گفتیم که مطرح نشود.
نماینده اهواز در مجلس شورای اسلامی افزود: غالب نمایندگان استان خوزستان به 
هیچ وجه از این طرح نه حمایت می کنند و نه راضی به طرح شدن آن هستند. وقتی 
طرحی ارائه می شود فرآیند طولانی در پیش دارد که به تایید یا تصویب مجلس برسد. 
اولا مدت چند ماه طول می کشد تا به کمیسیون بیاید و ثانیا در خود کمیسیون ممکن 

است رای نیاورد چه برسد به اینکه در صحن علنی رای بیاورد.
همچنین مجتبی یوســفی، نماینده مردم اهواز در صفحه شخصی خود در توییتر 
نوشــت: » خوزستان پایتخت مقاومت و ایســتادگی ایران متعلق به همه اقوام غیور و 
شریف خود و پاره تن ایران اسلامی است. خوزستان و خوزستانی های قهرمان، همیشه 

یکپارچه و همدل خواهند بود. نه به تفکیک خوزستان«.
قاسم ســاعدی نماینده دشت آزادگان نیز در گفت وگو با ایسنا، در خصوص اعلام 
وصول طرح موســوم به تشکیل استان خوزستان جنوبی، اظهار کرد: من این طرح را 
امضا و تایید نکردم و اصلا مقتضیات ایجاد نمی کند که ما اســتان مان را به دو استان 
تقسیم کنیم. خوزستانی های غیور؛ بافت اجتماعی، فرهنگی و تاریخ مشترکی دارند و 

تعلقات مشترکی نسبت به یکدیگر دارند.
وی ادامه داد: ما نباید خوزســتان را به دو اســتان تقســیم کنیم و خدایی نکرده 
احســاس کنیم که دو استان هستیم. خوزســتانی ها همیشه می گویند یکی هستیم. 
منافع، تاریخ و فرهنگ مشــترک داریم. همه ما خانواده گسترده ای به نام خوزستان 
داریم و هیچ وقت اجازه نمی دهیم که خوزستانی که در طول تاریخ، منسجم و متحد 

بوده، خدایی نکرده تقسیم شود.
ساعدی با اشاره به دیگر علل مخالفت با این طرح، بیان کرد: نکته دیگر اینکه تبدیل 
خوزســتان به دو استان کار آسانی نیســت و بار سنگینی بر دوش دولت و نظام باقی 
می گذارد. من از مخالفان این طرح بودم و حالا هم از طراح این طرح درخواست کردیم 
که آن را پس بگیرد و جمع کند. من به دلایل متعدد صلاح نمی دانیم که خوزســتان 
به دو استان تقسیم شود. ما می خواهیم همدلی، صمیمیت و فرهنگ مشترک را نسل 
به نسل حفظ کنیم. سعی بر این است که طراح، طرحش را پس بگیرد و طرح تقسیم 

خوزستان باقی نماند.
محمد طلا مظلومی نماینده بهبهان هم با اشــاره به مخالفت نمایندگان اســتان 
خوزستان با طرح تفکیک استان خوزستان، بیان کرد: نه تنها بنده بلکه تمام نمایندگان 
استان خوزستان با تفکیک این استان مخالف هستند به استثنای آقای مولوی نماینده 
آبادان که طراح این طرح می باشــد.  طبق مذاکره ای که با آقای مولوی داشتیم قرار 
است طرح خود را پس بگیرند در غیر این صورت مجمع نمایندگان استان بیانیه ای در 

مخالفت با این طرح صادر خواهد کرد. 
وی تصریح کرد:  نمی توان گفت که اصلا این طرح با چه هدفی مطرح شده است. 
حتی نمایندگان مرکز استان با این تفکیک مخالف هستند و تبعات خوبی برای استان 
خوزســتان ندارد. ظرفیت پذیرش این طرح در استان وجود ندارد و ما با آن مخالفت 

خواهیم کرد.
پیشتر احمد نژاد نماینده مردم خرمشهر در خصوص طرح استان خوزستان جنوبی 
گفته بود: طرح خوزســتان جنوبی بر اساس زیرســاخت ها و ظرفیت های موجود در 

منطقه مطرح شد و از نظر اقتصادی و امنیتی توجه پذیر است.
وی درباره تقسیم استان خوزستان و تشکیل استان خوزستان جنوبی اظهار کرده 
بود: تقســیم استان بزرگ خوزســتان به دو بخش شمالی و جنوبی فرصتی مناسبی 
برای توسعه تخصصی بخش های مختلف استان است که فرصتی برای رشد نداشته اند.

نماینده خرمشــهر در مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه نمایندگان خرمشهر و 
آبادان به همراه دیگر نمایندگان اســتان به طور جدی این طرح را پیگیری می کنند، 
توضیح داد: زیرا این اعتقاد وجود دارد که ظرفیت های بســیاری از مردم خرمشــهر و 
آبادان در سال های گذشته مغفول مانده است که با اجرای این طرح از بالقوه به بالفعل 

تبدیل می شود.
بر اســاس طرح پیشنهادی برای تشکیل استان خوزستان جنوبی، دولت را مکلف 
شــده بنا به بندهای قانونی مختلف با هدف صرفه جویی در هزینه های عمومی، حذف 
دســتگاه های موازی و چابک سازی تشکیلات نظام بدون افزایش پست های سازمانی 
موجود در استان، نسبت به تقسیم منابع و امکانات استان خوزستان بر مبنای تقسیمات 

جدید و متناسب با جمعیت اقدام کند.

رئیس قوه قضائیه گفت: پارتی بازی و رشــوه 
در هر دستگاهی که باشــد ناپسند است، اما در 
دســتگاه قضا هرگز قابل تحمل نیست و باید با 

آن مقابله کرد.
به گزارش ایســنا به نقل از مرکز رســانه قوه 
قضائیــه، حجت الاسلام والمســلمین محســنی 
اژه ای که در آســتانه ۲6 مرداد »سالروز بازگشت 
آزادگان به کشــور« در آیین تجلیل از همکاران 
آزاده دستگاه قضا سخن می گفت، با تسلیت ایام 
تعزیت آل الله تاکید کرد: اگر تقرب به خدا و ائمه 
هدی را می خواهیم باید به امام حسین )ع( توسل 
جوییم که این مسیر نزدیکترین و بهترین مسیر 

تقرب است.
رئیس دســتگاه قضا با اشــاره بــه مطالبات 
آزادگان دربــاره اجرای مفــادی از قانون جامع 
ایثارگــران و قانــون حمایــت از آزادگان، اظهار 
داشت: بدیهی اســت که قانون باید اجرا شود و 
اگر قانونی بر زمین مانده و اجرا نشده، ما مسئول 

هستیم.
محسنی اژه ای بر این نکته نیز تاکید کرد که 
نــه تنها باید قوانین مربــوط به حمایت و تکریم 
ایثارگران و آزادگان اجرا شــود، بلکه باید تلاش 
شود شأن آن ها حفظ شده و مشکلاتی که دارند 

با اولویت برطرف شود.
رئیس قوه قضائیه گفت: هرچه آزادگان عزیز 

ما ســختی و رنج کشــیدند حقیقتا خانواده های 
آن ها بیش از خودشــان متحمل رنج و ســختی 
شــدند و ما نمی توانیم قــدردان این رنج و صبر 

آن ها باشیم.
محســنی اژه ای به رئیس حوزه ریاســت قوه 
قضائیــه ماموریت داد مطالبــات آزادگان همکار 

دستگاه قضا را تا رفع آن ها پیگیری کند.
وی همچنین در بخشــی دیگر از اظهاراتش 
تاکیــد کــرد: ترک فعــل در اجــرای قانون در 
دســتگاه های دیگر کار نادرســتی است و مورد 
پیگیری قرار می گیرد، ترک فعل از سوی دستگاه 

قضایی به مراتب زشت تر و قبیح تر است.
رئیس قــوه قضائیه تصریح کــرد کارگروهی 
برای بررســی و احصاء دقیق مشکلات و مسائل 
سیســتم قضایی تشکیل شده تا راهکارهای حل 

این مشکلات را ارائه کند.
حجت الاســلام والمسلمین محســنی اژه ای 
همچنین اضافه کرد کارگروهی نیز برای بررسی 
مشــکلات مردم در بخش هــای مختلف قضایی 
تشکیل شده که با ۳۸0 بازرسی میدانی و انجام 
نظرســنجی از همکاران قضایی و مردم گزارشی 
در این خصوص تهیه کرده که در اولین جلســه 
شــورای عالی قضایی مورد بررســی قرار خواهد 

گرفت.
رئیس قوه قضائیه از اطاله دادرســی و ناتوانی 

در اســتیفای حق به دلیل فقدان ادّله مثبته به 
عنوان مشــکلات قضایی مردم یاد کرد و گفت: 
گاهی می بینیم که مردم به سادگی به برخی افراد 
اعتماد می کنند و بدون عقــد قرارداد یا گرفتن 
شاهد معامله می کنند و به دیگران پول می دهند، 
یــا وجه یک چک را بدون دریافت چک پرداخت 
می کنند کــه برای خودشــان و دســتگاه قضا 
مشکل ساز می شود. محسنی اژه ای یکی دیگر از 
مشــکلات مردم در مراجعه به مراجع قضایی را 
برخورد نامناسب برخی قضات و کارمندان عنوان 
کرد و افزود: گاهی مردم گله مند هستند که یک 
قاضی یا کارمند با ما برخورد خوبی نداشته و به 
درشتی حرف زده و ما را از اتاق خود بیرون کرده 
است که بررسی های میدانی نشان می دهد برخی 

از این حرف ها درست است.
وی ادامــه داد: از آن طــرف وقتــی ســراغ 
قاضی و کارمند خودمــان می رویم می بینیم که 
مراجعه کننــده زیادی دارد که خیلی از این افراد 
توقع و انتظار فوری برای رســیدگی به کارشان 
را دارنــد و یا فرضا بعــد از یک نزاع به همکار ما 
مراجعــه کردند و آنجا هــم درگیری هایی اتفاق 

افتاده که غیرقابل تحمل است.
رئیس قوه قضائیه از همکاران ایثارگر دستگاه 
قضا به عنوان زجرکشــیده ها و دلسوزان انقلاب 
کــه تلاش کردند حق در جای خــود قرار گیرد 

و از ســلامت و راحتی خود برای برپایی عدالت 
هزینه کردنــد یاد کرد و از آن هــا برای کاهش 
مشــکلات نظام قضایــی اســتمداد طلبید. وی 
با بیان اینکه کسی شایســته تر از ایثارگران قوه 
قضائیه برای رفع مشــکلات دســتگاه قضایی و 
اجرای حق و عــدل و مقابله با ظلم و بی عدالتی 
نیست، در عین حال گفت: باید برای رفع ظلم و 
اجــرای عدالت، مصادیق ظلم و عدل و معروف و 
منکر را به درستی بشناسیم و راه تحقق آن ها را 
دقیق تشخیص دهیم تا برای رفع یک ظلم، ظلم 

دیگری انجام نشود.
محسنی اژه ای یکی دیگر از گلایه مندی های 
مردم را پیش نرفتن کارشــان بدون پارتی بازی و 
پرداخت رشــوه عنوان کرد و گفت: این مســئله 
حتی اگر یک مورد هم باشــد زیبنده دســتگاه 
عدلیه نیســت. رئیس دســتگاه قضا گفت: قوه 

قضائیه باید دستگاه عدالت گستر و توسعه دهنده 
عدالت باشد و اینکه برخی ادعا کنند برای تشکیل 
یک پرونده و طرح شکایت و دادخواست مجبورند 
دنبــال پارتی بگردنــد، در روح و روان مردم اثر 
منفــی می گــذارد و چهره عدلیــه را مخدوش 
می کند. محسنی اژه ای گفت: پارتی بازی و رشوه 
در هر دستگاهی که باشــد ناپسند است، اما در 
دســتگاه قضا هرگز قابل تحمل نیست و باید با 
آن مقابله کرد و انتظار این است که ایثارگران ما 

در صف مقدم برخورد با فساد و تخلفات باشند.
در پایان این نشســت قرار بود لوح یادبودی 
از سوی آزادگان دســتگاه قضا منقش به تصویر 
حجت الاســلام والمســلمین محســنی اژه ای و 
ســخنان وی درباره ایثارگران تقدیم رئیس قوه 
قضائیه شود که رئیس دستگاه قضا ضمن تقدیر 

از اهداکنندگان لوح، از پذیرش آن امتناع کرد.

طرح تقسیم خوزستان در مجلس اعلام وصول شد

خوزستان یکپارچه مهمتر است یا ایجاد فرصت برای مناطق مختلف استان؟
برخی از نمایندگان خوزستان ادعا کردند که طراح این طرح می خواهد طرح را پس بگیرد!

محسنی اژه ای:

پارتی بازی و رشوه در قوه قضائیه قابل تحمل نیست

 هیچ فردی از طالبان وارد کنسولگری ایران
 در مزار شریف نشده است

هیچ نیرویی از طالبان وارد کنسولگری ایران در مزار شریف نشده و تنها فردی 
از این گروه از بیرون با کارمند محلی آن جا احوال پرسی کرده است.

در پی انتشــار فیلمی در فضای مجــازی مبنی بر ورود نیروهــای طالبان به 
کنسولگری کشــورمان در مزارشــریف و صحبت با کارمند کنسولگری، خبرنگار 
ایسنا اطلاع یافت که فردی که با اعضای کنسولگری در حال صحبت است شخص 
محلی و مورد اعتماد می باشد که جهت کسب اطلاع از مساعد بودن شرایط و حال 

کارمند محلی)افغانستانی( کنسولگری مراجعه کرده است.
در واقع هیچ نیروی طالبان وارد کنســولگری نشده و تنها این شخص از جلوی 

در اصلی کنسولگری در حال احوال پرسی بوده است .
بر اســاس این گزارش و بنا بر اطلاع ایســنا در حال حاضر  هیچ دیپلماتی در 
سرکنســولگری ایران در مزارشریف نیست و چند هفته اســت فعالیت ها در این 

کنسولگری  به کابل منتقل شده است.

پیگیری ها برای احراز صحت ادعای حسین قشقائی 
ادامه دارد

رئیس ســازمان زندان ها می گوید پیگیری ها برای احراز صحت ادعای »حسین 
قشقائی« ادامه دارد.

به گــزارش ایســنا، محمدمهدی حاج محمــدی رئیس ســازمان زندان ها و 
اقدامات تامینی و تربیتی کشــور با انتشار پیامی در صفحه توییتری خود نوشت: 
آنچه مددجو حســین قشقائی ادعا کرده اســت مورد پیگیری واقع شد؛ از ایشان 
توضیحات تکمیلی و دلایل اثباتی خواسته شد. گفت: شنیده هایم را منتشر کردم... 
البتــه به لحاظ اهمیت موضوع، پیگیری ها برای احراز صحت یا ســقم این ادعا و 

برخورد مقتضی ادامه دارد...

 تاخیر در ترخیص داروهای کرونا بازی
 با جان مردم است

یک عضو کمیسیون بهداشت و درمان مجلس شورای اسلامی تاکید کرد که هر 
دقیقه تاخیر در ترخیص داروهای مرتبط با کرونا حکم بازی با جان مردم را دارد.
به گزارش ایسنا محسن فتحی در مطلبی در صفحه توییتر خود نوشت:  رسوب 
کالاهای اساسی کشــور در گمرک یکی از آسیب های فعلی اقتصاد است، اما این 
موضوع درباره اقلام دارویی آن هم در شــرایط فعلی غیرقابل قبول است.  در حالی 
کــه هر ۳ دقیقه یک ایرانی قربانی کرونا می شــود هــر دقیقه تاخیر در ترخیص 

داروهای مرتبط حکم بازی با جان مردم را دارد.

 یگان های پدافند هوایی 
آماده مقابله با هرگونه تهدید احتمالی

فرمانده قرارگاه مشــترک پدافند هوایی خاتم الانبیاء )ص( کشور از یگان های 
پدافند هوایی مستقر در استان خراسان جنوبی بازدید کرد.

به گزارش ارتش، امیر ســرتیپ قــادر رحیم زاده، فرمانده قرارگاه مشــترک 
پدافند هوایی خاتم الانبیاء )ص( با حضور در منطقه پدافند هوایی شــرق کشور، 
ضمــن بازدید از بخش های مختلف این یگان، با فرماندهان و کارکنان این منطقه 

پدافندی بازدید کرد.
امیر ســرتیپ رحیم زاده در جمع خبرنگاران با اشاره به وضعیت منطقه شرق 
کشــور و رصد و پایش دقیق کلیه فعالیت های مرتبــط با ماموریت پدافند هوایی 
در این منطقه گفت: یگان ها با آمادگی بســیار بالای خود، آسمان منطقه و فضای  
پیرامونی مرزهای کشــور را با هوشــیاری کامل رصد می  کنند و آماده مقابله با هر 

گونه تهدید احتمالی هستند.
فرمانده قرارگاه مشــترک پدافند هوایی همچنیــن در این بازدید با تعدادی از 
فرماندهان و مسئولان نیروی زمینی ارتش و سپاه در آن منطقه در راستای ارتقای 
هماهنگی ها و هم افزایی ها دیدار کرد، ســپس به اتفــاق تیمی مرکب از قرارگاه 

مشترک پدافند هوایی ونیروی زمینی، از مناطق مرزی شرق کشور بازدید کرد.

 رئیسی یک قانون مصوب مجلس را برای اجرا
 ابلاغ کرد

رئیــس جمهور » قانــون تمدید مهلت جــذب اعتبارات تملــک دارایی های 
ســرمایه ای و مالی ســال ۱۳۹۹ کشور« را برای اجرا به ســازمان برنامه و بودجه 

کشور ابلاغ کرد.
به گزارش ایسنا، حجت الاسلام ســید ابراهیم رئیسی روز یکشنبه  در اجرای 
اصل یکصد و بیســت و سوم قانون اساسی جمهوری اسلامی ایران، »قانون تمدید 
مهلت جذب اعتبارات تملک دارایی های ســرمایه ای و مالی ســال ۱۳۹۹ کشور« 
مصوب مجلس شــورای اســلامی را برای اجرا به ســازمان برنامه و بودجه کشور 

ابلاغ کرد.

 لایحه واگذاری مالکیت مربوط به تاسیسات آب
 و فاضلاب تایید شد

سخنگوی شــورای نگهبان گفت: لایحه واگذاری مالکیت مربوط به تأسیسات 
آب و فاضــلاب پس از انجام اصلاحات در مجلس، مغایر شــرع و قانون اساســی 

شناخته نشد.
به گزارش پایگاه اطلاع رســانی شورای نگهبان، هادی طحان نظیف سخنگوی 
شــورای نگهبان، گفت: با بررســی های انجام شــده در شــورای نگهبان، »لایحه 
واگذاری مالکیت مربوط به تأسیسات آب و فاضلاب« که در مرحله قبل با ابهامات 
و اشــکالاتی از سوی شورای نگهبان مواجه شــده بود، پس از انجام اصلاحات در 

مجلس، مغایر شرع و قانون اساسی شناخته نشد.

 تعیین تعرفه از سوی کانون های وکلا 
با تصویب رئیس قوه قضائیه است

مدیر نظارت بر وکلا، کارشناســان، مشــاوران و مترجمان رسمی قوه قضائیه 
گفت: مطابق قوانین و مقررات موجود، تعیین هر گونه تعرفه، هزینه، حق عضویت 
و دریافت وجه از ســوی کانون های وکلای دادگستری، باید با تصویب رئیس قوه 

قضائیه صورت گیرد.
به گــزارش پایگاه اطلاع رســانی معاونت حقوقی و امور مجلــس قوه قضائیه، 
محبوبه میرزا بیگی با اشاره به اطلاعیه اخیر یکی از کانون های وکلای دادگستری 
و مصوبات مــورخ ۱400/۵/۱۸ هیأت مدیره آن کانون اظهار کرد: بند ۸ مصوبات 
مذکور، بــر دریافت مبلغ ۵ میلیون تومان برای صــدور پروانه وکالت پایه یک از 
کارآموزان قبول شــده، تصریح کرده اســت که این مصوبه به معنای تعیین منبع 
مالی جدید برای کانون وکلا بوده، در حالی  که بر اساس ماده ۱۵۷ آیین نامه لایحه 
استقلال کانون وکلای دادگستری مصوب سال ۱400، دریافت هزینه جهت صدور 

پروانه وکالت به عنوان منابع مالی کانون وکلا شناسایی نشده است.
وی با بیان اینکه بر اساس مواد ۲ و 6 لایحه استقلال کانون وکلای دادگستری 
مصــوب ســال ۱۳۳۳، اختیارات هیأت مدیره در حــدود اداره کانون وکلا تعیین 
شده است، خاطرنشــان کرد: مطابق ماده ۱۹ لایحه استقلال کانون وکلا، ماده ۹ 
آیین نامــه تعیین میزان و طرز وصول حق عضویت وکلای دادگســتری و مقررات 
قانونی دیگــر، تعیین هرگونه تعرفه، هزینه، حق عضویــت و دریافت وجه باید با 
تصویب رییس قوه قضائیه صورت گیرد؛ بنابراین اعضای هیأت مدیره کانون وکلا، 
خــارج از مقررات منــدرج در آیین نامه مذکور و بر خلاف مقــررات قانونی اقدام 
کرده انــد، چرا که با تعیین منبع مالی جدید، در قالب مصوبات هیأت مدیره، قصد 

قانونگذاری و دریافت هزینه صدور پروانه وکالت را داشته اند.
مدیر نظارت بر وکلا، کارشناســان، مشــاوران و مترجمان رسمی قوه قضائیه 
ضمن یادآوری این مهم که مطابق ماده ۲6 لایحه استقلال کانون وکلا، قوه قضائیه 
مأمور اجرای این لایحه اســت، اعلام کرد: در پی وقوع این مورد و بر اساس ماده 
۱6۳ آیین نامه لایحه استقلال مصوب سال ۱400، معاونت حقوقی و امور مجلس 
قوه قضائیه، ضمن مکاتبه با مقامات عالی دادگســتری اســتان مربوطه، نسبت به 
پیگیری تخلف صورت گرفته از ســوی هیأت مدیره کانــون وکلا اقدام کرد و در 
جهــت پیشــگیری از تضییع حقوق وکلای عضو آن کانــون و اخذ هزینه اضافی، 

اقدامات لازم را به عمل آورد.
میرزابیگــی با اشــاره به اینکه وفق مــاده ۲۱ لایحه اســتقلال کانون وکلای 
دادگســتری، دســتگاه قضایی موظف به نظارت بر عملکرد کانون وکلا و اعضای 
هیأت مدیره شــده اســت، تصریح کرد: به رغم اینکه این نظارت جهت پیشگیری 
از انحراف کانون وکلا از انجام وظایف قانونی اســت، متأسفانه برخی مدیران نهاد 
وکالت با تلقین اســتقلال مطلق کانون وکلا و دســتاویز قرار دادن استقلال وکلا، 
قصد رهایی از نظارت قانونی را دارند. مدیر نظارت بر وکلا، کارشناسان، مشاوران و 
مترجمان رســمی قوه قضائیه در پایان به مواد ۳ الی ۱0 آیین نامه لایحه استقلال 
کانون وکلا مصوب سال۱400 اشاره کرد و گفت: مواد مذکور با تصریح بر استقلال 
وکیل و برخورداری وکیل از احترامات و تأمینات شغل قضا در مقام دفاع و آزادی 
وکیل در مقام دفاع، به حقوق وکیل و ضمانت اجرای آن اشــاره دارد و شــرایط 
قانونی تعیین شده در این آیین نامه در اجرای مواد ۲۱، ۲۲ و ۲6 لایحه استقلال 
کانون وکلا و در حمایت از استقلال وکلا و جلوگیری از تضییع حقوق وکلا است.

اخبار کوتاه


